
Title (en)
Electrode arrangement for an electrolyser producing a gas, featuring vertically disposed electrode plates.

Title (de)
Elektrodenanordnung für gasbildende Elektrolyseure mit vertikal angeordneten Plattenelektroden.

Title (fr)
Agencement d'électrode, pour électrolyseurs produisant des gaz, présentant des plaques d'électrode disposées verticalement.

Publication
EP 0274138 A1 19880713 (DE)

Application
EP 87201843 A 19870925

Priority
DE 3640584 A 19861127

Abstract (en)
[origin: US4839013A] In an electrode assembly for gas-forming electrolyzers, particularly for monopolar membrane electrolyzers comprising vertical
plate electrodes and opposite electrodes and a membrane between the plate electrode and the opposite electrode, the distribution of current in the
membrane is improved and the voltage drop is decreased in that the plate electrodes are provided on that surface which faces the membrane with
ante-electrodes, which consist of apertured, electrically conducting surface structures, which are electrically conductively connected to the plate
electrodes and extend in planes which are parallel to the plate electrodes.

Abstract (de)
Bei einer Elektrodenanordnung für gasbildende Elektrolyseure, insbesondere monopolare Membran-Elektrolyseure mit vertikal angeordneter
Plattenelektrode (2) sowie Gegenelektrode und einer Membran zwischen Plattenelektrode (2) und Gegenelektrode werden zwecks Verbesserung
der Stromverteilung in der Membran und zur Verringerung des Spannungsabfalls auf den der Membran zugekehrten Flächen der Plattenelektroden
(2) durchbrochene, elektrisch leitende und mit den Plattenelektroden elektrisch leitend verbundene Flächengebilde (6) als Vorelektroden
angebracht, die in parallelen Ebenen zu den Plattenelektroden (2) verlaufen.
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